

1. Offer:

10% cashback (capped at AED 100) when spending a minimum single transaction of AED 800 at Lulu in-store or online (Lulu website and mobile app).

إرجاع نقدi بنسبة 10% (بعد أقصى 100 درهم إماراتي) عند إيفاق 800 درهم إماراتي كحد أدنى في معاملات لولو داخل المتاجر أو عبر الإنترنت (موقع لولو الإلكتروني وتطبيق الهاتف).

2. Campaign Period:

1st February 2026 to 25th March 2026, both days inclusive.

2. فترة الحملة الترويجية:
من 1 فبراير 2026 إلى 25 مارس 2026، شاملة كلا اليومين.

3. Qualification Criteria:

- A valid Visa Covered Card issued by Abu Dhabi Islamic Bank ("ADIB") (the "Card") must be used for the payment.
 - The minimum single transaction amount to qualify for cashback is AED 800.
 - The Cashback will be applicable only on the first qualifying transaction during the offer period and is limited to one transaction at customer level.
 - Qualifying transactions which are reversed, refunded or disputed will not be eligible for Cashback.
 - The ADIB Covered Card used to make the qualifying transaction has to be active at the time of cashback fulfilment.
 - Cashback amount will be credited to respective ADIB Visa Covered Card from which the qualifying transaction was made, on or before 30th June 2026.
 - This promotion cannot be combined with any other promotions, offers, or discounts.
 - By participating in this promotion, you agree to the terms and conditions set forth by both ADIB and Lulu.
3. معايير التأهل:
أ. يجب استخدام بطاقة Visa سارية المفعول صادرة عن مصرف أبوظبي الإسلامي للدفع.
ب. الحد الأدنى لقيمة المعاملة الواحدة المؤهلة للرجوع النقدي هو 800 درهم إماراتي.
ج. يسري الإرجاع النقدي على أول معاملة مؤهلة فقط خلال فترة العرض، ويقتصر على معاملة واحدة لكل متعامل.
د. لا يُقبل الإرجاع النقدي للمعاملات المؤهلة التي يتم إلغاؤها أو ردّها أو الاعتراض عليها؟
ه. يجب أن تكون بطاقة المصرف المستخدمة في المعاملة المؤهلة فعالة وقت الإرجاع النقدي.
و. سيتم إضافة مبلغ استرداد النقود إلى بطاقة Visa التي تم استخدامها في المعاملة المؤهلة، وذلك في موعد أقصاه 30 يونيو 2026.
ز. لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عروض أو خصومات أخرى.
ح. بالمشاركة في هذا العرض، تتفق على الشروط والأحكام التي وضعتها كل من المصرف ولولو.

Exclusions:

- Payments made through Apple Pay and Samsung Pay are not eligible for the Cashback.
- الاستثناءات:
أ. المدفوعات التي تتم عبر Samsung Pay و Apple Pay غير مؤهلة للحصول على الإرجاع النقدي

4. General Terms and Conditions:

- ADIB encourages you to use your Card only for necessary expenditure.
 - Any disputes in regards with the promotion should be raised within 1 month from the campaign end date.
 - By participating in this Campaign, customer agrees to be bound by all other ADIB Covered Card Terms and Conditions and the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services that prohibit using ADIB Covered Card to purchase any non-Shari'a compliant products or services as determined by ADIB's Internal Shari'a Supervisory Committee including but not limited to alcohol, pork products, gambling, tobacco, casinos, bars, nightclubs, merchants selling and/or providing pornography related products and/or services.
4. الأحكام والشروط العامة:
أ. يشجع المصرف على استخدام بطاقة لرغبيته النفقات الضرورية فقط.
ب. يجب إثارة أي شكاوى بخصوص العرض الترويجي خلال شهر من تاريخ انتهاء الحملة الترويجية.
ج. من خلال المشاركة في هذه الحملة، يوافق المتعامل على الالتزام بجميع شروط وأحكام البطاقات المغطاة الأخرى من المصرف والشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية التي تحظر استخدام أي بطاقة من بطاقات المصرف لشراء أي منتجات أو خدمات غير متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية على النحو الذي تحدده هيئة الرقابة الشرعية الداخلية في المصرف، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، الكحول ومنتجات لحم الخنزير والمقامرة والتبغ والكارزنيوهات والحانات والنادي الليلي والتجار الذين يبيعون أو يقدمون منتجات أو خدمات متعلقة بالمواد الإباحية.